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Referat  
Elevrådet ved Ås videregående skole 

Møtested: Auditoriet i 3.etg, F-blokka 

Dato: 14.11.2023 

Tid: 12:00 – 12:50 

Referent: Marlene Kristine Ersnes  

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Aksjonsdag: øke engasjement hos elevene 

2 Valg av nytt elevrådsstyre 

3 Bli kjent på tvers av utdanningsløp på skolen 

4 Åpne plasser i elevrådet 

5 Tilbakemelding om hvordan skolehelsetjenesten kan nå gutter i større grad enn i dag 

6 Forsøpling på skolen 

7 Skolemerch 

8 «Ås hjelper Ås» julemarked 

9 Saker fra klassene 

10 Eventuelt / annet 

Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1 Aksjonsdag: øke engasjement hos elevene. Skal skolen fortsette sitt samarbeid med SOS 

barnebyer? Bytte organisasjon til en som er mer lokal? Hvis bytte organisasjon – hvilken og 

hvorfor?  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Noen klasser ønsker å støtte saker som er relevante i media i innsamlingsperioden. 

- Ha OD-dag, av og for ungdom 

Hva ble bestemt: 

Mentiundersøkelse ble brukt for å få tilbakemelding og stemme.  

 

Flertallet ville fortsette å støtte SOS-barnebyer 

 

Sak 2 Informasjon om valg av nytt elevrådsstyre. 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Roller til valg: Leder, nestleder, sekretær, 4 styremedlemmer.   

- Ta opp i klassen om noen ønsker å stille. 

- ALLE kan søke på et verv i elevrådsstyret, må ikke være en del av elevrådet fra før av. 
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- Varighet på vervet: fra januar – til januar. Ønskelig at vg1 og vg2 elever søker for kontinuitet 

og gode overlapper. 

- Ønskelig at flest mulig studieretninger er representert i styret. 

 

Hva ble bestemt: 

Ønsker man å melde interesse, lag en appell og send til elevrådskontakt Stine Marie Eriksen. 
 

Sak 3 Bli kjent på tvers av utdanningstilbud på skolen. En dag hvor SF besøker YF og omvendt? 

Hva mener elevene om det?  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Hver enkelt linje kan ha en dag der de kan vise hva de driver med, og de som vil kan komme 

og besøke. 

- Aktivitetsdager – bytte litt på linjene. 

- Besøksdager der man kan besøke andre linjer. 

- Bli kjent med hverandre, linjene og byggene. 

- Estetiske fag ha dager sammen på tvers. 

- Synkronisert lunsjer (Marlene har tatt opp dette med rektor og vil lage en formsundersøkelse 

for å se hva resten av elevrådet mener) 

- Mer klubber/grupper på skolen. 

- Innovasjonscamp på tvers av klasser, ikke bare innad i egen klasse.  

Hva ble bestemt: 

Tas med videre og diskuteres i elevrådsstyret. 
 

Sak 5 Tilbakemeldinger om hvordan skolehelsetjenesten kan nå gutter i større grad enn i dag  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Ønskelig med mannlig helsesykepleier. 

- Elever er usikre på hvor man finner skolehelsetjenesten. Sette opp kart i de ulike 

skolebyggene.  

- Ha egen drop-in tid bare for gutter. 

- Skolehelsetjenesten må vise seg mer frem på skolen for elevene. 

Hva ble bestemt: 

Mentiundersøkelse ble brukt for å få tilbakemelding. Elevrådskontakt videresender svarene til 

skolehelsetjenesten.  

 

Sak 6 Forsøpling på skolen 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Skolen har hengt ut lapper for å minne om at man rydder opp etter seg. Hatt liten effekt på 

forsøpling. 

- Elevrådsstyret støtter skoleledelsen dersom det iverksettes tiltak mot forsøpling. Eksempelvis 

fjerne/endre på møblement på enkelte områder på skolen. 

- Ha panteordning som et tiltak mot forsøpling. 

- Holdninger til ansatte, vis respekt! 
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Hva ble bestemt: 

- Alle tillitselever tar opp i sine klasser hva som kan bli en konsekvens dersom forsøpling ikke 

blir bedre. 

 

Sak 7 Informasjon om skolemerch 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Design på skolemerch ble lansert forrige uke. 

- Informasjon om hvordan man bestiller er lagt ut på teams.  

- Vil være elever som kan være behjelpelig med spørsmål knyttet til bestilling som sitter i 

kantina. Henvis spørsmål dit. 

- Skolen har ikke noe ansvar for bestillinger eller betalinger.  

 

Sak 8 «Ås Hjelper Ås» julemarked 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Foregår 29.november på skolen. Ta gjerne med venner og familie. 

- Elever ved de ulike linjene produserer produkter som selges på julemarked. Overskuddet går 

til en lokal organisasjon bestemt av elevrådet. 

Hva ble bestemt: 

- Etter gjennomført formsundersøkelse har elevrådet bestemt at pengene i år skal gå til Røde 

Kors Ås. 

Sak 9 Saker fra klassene 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Mikrobølgeovn i G-blokk. Ta opp på neste avdelingsvise elevråd, må være ansatte som påtar 

seg ansvar med å sørge for renhold og vedlikehold for å forhindre blant annet brannfare. 

- Ønsker flere farger til skolemerch, ikke bare grå. 

- Kan styrkerom være åpent lengre i hallen slik at elever som ønsker kan trene der? 

- Inngangsdør i Åshallen låses etter friminutt. Elever som har klasserom der kommer seg ikke 

inn hvis de forlater hallen.  

- Mer informasjon om påbygg for yrkesfag. 

- Mer komfortable sitteplasser i D-blokk. 

- Mulig å få digitalt busskort? 

- Panteordning 

- Lyscafé  

- Temadager: pysjdag, afterski etc.  

- Lange køer for å få grøt på morgningen. Ønsker to køer for å rekke tilbake til time. 

- Billigere mat i kantina. 

- For lite drikke i kantina. 

- Ønsker å få inn «Skyr» som produkt i kantina.  

- Kulturdag 

Hva ble bestemt: 

- Elevrådsstyret tar med sakene videre og undersøker.  

 



 

 4 

Sak 10 Eventuelt/annet 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Ungdomsrådet i Ås inviterer til filmmaraton i Ås kinosal i løpet av november/desember. 

Kinobillett til en billig penge slik at flest mulig skal ha mulighet til å komme. Mer informasjon 

vil komme, men informer gjerne klassene deres! 

 


